

Protokoll fört vid styrelsemöte för Grums Badmintonklubb 110614

Närvarande: Thomas Belsing, Tommie Nederman, Peter Hjærtquist, Britt-Inger Andersson, Cecilia Persson

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnat av ordföranden Thomas Belsing.

§2 Dagordningens fastställande

Punkterna ”Jubileet”, ”Sponsring”, ”Kurser i Örebro i augusti”, ”Träningsstider” och ”Planeringsmöte” lades till.

§3 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll lästes upp.

§4 Ekonomi

Vi har nu kring 30 000kr. Fram till nästa möte väntas inkomster på 4 300kr och utgifter på 5 200kr. Säsongen gav ett resultat på ungefär -10 000kr. Det negativa resultatet beror på att många medlemmar har varit på många tävlingar och att anmälningsavgifterna höjts.

§5 Tävlingsrapporter

Örebro cupen:

Lisa Malmgren/Marie Nilsson (ÖBK) 2:a DDA

Lisa Malmgren 3:a DSB

Malin Söderqvist/Anders Forsell(Göta) 3:a MDB

Ice Khanenin/Håkon Paulsrud(Karlst) 3:a HDU13

Viktor Nederman/Gustav Karlsson (ÖBK) 1:a HDU15

Viktor Nederman 1:a HSU15

Amanda Nederman/Elin Svahn (ÖBK) 3:a DDU17

Amanda Nederman 2:a DSU17

Oscar Aronsson/Måns Jonsson 1:a HDU17

Oscar Aronsson 1:a HSU17

Oscar Aronsson/Amanda Nederman 1:a MDU17

Serien:

Grums 1 - Kinnekulles BMK 2 - 6

Grums 1 - BMK Tellus 1 - 7

BMK Stinget - Grums 2 8 - 0

Göteborgs BMK - Grums 2 6 - 1

§6 Hemsidan

Datomet/månaden för jubileet ska läggas in i högerkolumnen.

§7 Seriespel nästa säsong

Vi har anmält ett (1) lag till nästa säsong. Ulf N är lagledare.

§8 Tränare/ledare

Vi behöver ungdomarna som ledare och tränare. Ungdomarna ska tillfrågas.

- §9 Vänerns Grand Prix**
Avslås. Intresse finns för nästa år.
- §10 Styrelsen**
Alla visar intresse för att sitta kvar. Ersättare till Marcus behövs.
- §11 Bollar**
Vi tar emot en offert från Fukuda igen. Är den bra accepterar vi den och vi kanske tar en något dyrare boll än tidigare.
- §12 Jubiléet**
Cecilia ska höra med Jubileumsgeneralen (Stefan Malmgren) om hur läget ser ut.
- §13 Sponsring**
Lappen måste bli klar snart då den ska skickas ut i augusti.
- §14 Kurser i Örebro i augusti**
Klubbdomarkurs och kanske även kurs i Tournament Software för Tommie N i Örebro medan Victor är på läger.
- §15 Träningstider**
Vi får förhoppningsvis samma tider som förra säsongen.
- §16 Planeringsmöte**
Vi ska ha ett möte med fokus på tränare och träningstider. Mötet kommer vara vecka 33.
- §17 Nästa möte**
Nästa möte är planeringsmötet.
- §18 Mötets avslutande**
Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

justeras

.....
Peter Hjærtquist

.....
Thomas Belsing